

不进店 纯玩游  
四人独立成团  
天天出发

# 6天 海南民族风情之旅

有效期: 2019年4月1日 - 2020年03月31日

团号: CHN-MS6D

赠送(10成人或以上):- \*海南驰名四大名菜 \*南山养生斋宴(围桌) \*农家家常宴 \*黎苗风味餐

## 第一天: 新加坡/海口

(午餐, 晚餐自理)

住:海口新奥斯罗克大酒店或同级 4\*

集樟宜机场, 搭乘豪华客机直飞海南岛的行政首府—海口市, 她是海南省政治、经济、文化、交通中心, 闻名中外的滨海旅游城市。抵达后入住酒店; 下午你可自行到海口骑楼小吃街, (自费)品尝海南民间风味小吃, 不能错过的海南特色小吃: 如民间糖水‘鸡屎藤粿仔’、‘燕糰’、酱料独特美味的‘海南粉’、‘海南大肉粽’等等。。也可到别具风情的咖啡吧, 享受下午茶风味, 或到海口市内的 SPA 做水疗、按摩。

## 第二天: 海口/三亚

(早/午/晚餐)

住:三亚南山迎宾馆自在房或同级 5\*

早餐后, 前往【冯小刚电影公社+南洋街】, 景区内可感受冯小刚《温故 1942》、《唐山大地震》的震撼场景, 品味《非诚勿扰》里的恋爱氛围等, 冯氏电影里的一切似乎触手可及。建在 300 多米长水岸边的南洋街, 集合了 70 幢中外建筑风格交相辉映的南洋风格建筑, 充分还原了 100 多年前南洋街区的社会风貌和人文活动。然后乘车前往享有东方夏威夷美誉的三亚市。沿途经过琼海市, 途中乘车观赏海南第三条大河—**万泉河**, 它是中国热带自然生态保存最完美的一条河流, 被称为中国的“亚马逊”, 是海南的母亲河。参观亚洲博鳌论坛会址所在地—【**博鳌水城永久会址景区**】, 乘船游览世界上分隔河海最狭长的人间仙境——【**博鳌玉带滩**】, 感受神秘的三江三岛交汇的神奇, 其地形地貌酷似美国的迈阿密、墨西哥的坎昆、澳大利亚的黄金海岸, 在亚洲可谓仅此独有。抵达三亚后用晚餐, 餐后前往南山文化旅游区入住酒店。

## 第三天: 三亚

(早/午/晚餐)

住:三亚亿源轩宇或国际饭店或同级(准 5)

早餐后, 游览幸福之地—【**南山文化旅游区+电瓶车**】, 南山是一个极富灵感与灵气的风水宝地, 依山傍海, 高达 **108 米的世界级的南海海上观音**就建在南山的海面上, 您可以在这里沐浴佛光, 拜佛祈福, 神游长寿谷, 眺望海上观音之神韵。登上 108 米南海观音莲花宝座, 亲临海上观音脚下【**抱佛脚**】, 祈平安、添吉祥; 参观三亚市最高点【**鹿回头山顶公园+电瓶车**】, 一只神鹿转头回眸, 两旁分别倚立着英俊的黎族青年猎手和美丽的黎族少女。这构思独特, 造型优美的石雕是目前海南省最大的花岗岩石雕。在山顶, 可以远眺三亚全景和“波浮双玳”岛, 及著名的冬泳胜地—大东海。后往【**大东海广场**】作参观。晚餐后前往南山文化旅游区入住酒店。晚上(保证自费加点)观看大型表演秀----**三亚仿宋千古情**。



## 第四天: 三亚

(早/午/晚餐)

住:三亚亿源轩宇或国际饭店或同级(准 5)

早餐后, 参观【**亚龙湾国际玫瑰谷+电瓶车**】, 景区以玫瑰文化、黎族文化、创意文化为底蕴, 以玫瑰产业为核心, 以“浪漫、欢乐”为主题, 依托周边山水资源, 展现一个集乡村田园风情、花海休闲娱乐于一体的休闲旅游目的地。游览海南最美丽的滨海沙滩、具有“东方夏威夷”美称的—【**亚龙湾海滩**】沙滩风光, 此湾全长数十公里, 银色的沙滩、清澈的海水, 可见鱼虾在水中漫游, 海滩沙细如粉, 金黄迷人、绵软细腻, 沙滩绵延延伸约 8 公里, 海滩长度约是美国夏威夷的 3 倍。午餐后游览冯小刚执导, 葛尤、舒淇主演的“**非诚勿扰 2**”情美大片拍摄地、海天仙境、热带天堂—【**亚龙湾热带天堂森林公园**】(不含过江龙吊桥 RMB20 元/人), 公园占地 1506 公顷的城市绿肺, 1500 余种热带植物, 绝顶的灵秀, 最纯净的空气, 天然的氧吧, 跟树一起呼吸, 依山傍海, 山在海上, 人在树中, 海在眼底, 是上帝遗落在凡间的天堂。接着前往(保证自费加点) **三亚步行街**自由逛街、购物娱乐。三亚有名的【**商业街**】, 周围都是商场, 其中多是旅游纪念品和海南土特产商店。步行街里人来人往, 中间是两排四面的商铺, 两边是小超市或专卖店。逛街重点是“逛”字而非“买”字。摊位上各式各样的旅游纪念品, 主要有珍珠制品、棕榈编织品、椰子制品、贝壳、岛服等。

## 第五天: 三亚/海口

(早/午/晚餐)

住:海口新奥斯罗克大酒店或同级 4\*

早餐后, 前往海南最原汁原味且独有的黎族风情园---【**槟榔谷+电瓶车**】, 坐落于海南岛原始的黎族山庄, 百年槟榔成林, 茅草屋点缀于槟榔林之中。村寨里, 那些纹身纹面的婆婆在山寨里默默的用手织机编织着多彩的民俗布料, 丰富多彩的民俗风情、**独特的黎家婚俗、采槟榔和民族歌舞乐器表演(保证自费加点)**令人陶醉。香甜的黎家糯米酒和特色小吃让人流连忘返。走进槟榔谷, 远离喧哗的都市, 让心灵去旅行! 然后乘车返回海口, 抵达海口后入住酒店。晚上你可于酒店旁边的“**海口的乌节路繁华中心**”---**海秀路商业区街, 明珠广场、望海南城和 DC 电子城**, 自由逛街、轻松购物。

## 第六天: 海口/新加坡

(早餐)

早餐后, 前往海口机场搭乘豪华班机返回美丽的家园—新加坡。

(保证自费加点/必需参加): RMB550 元/人 (大小同价, 中国付费): **三亚仿宋千古情表演秀+槟榔·古韵+三亚市步行街**

备注(Remark): **导游/司机小费 (人民币 25/人/天). Local guide/Driver Tipping (RMB 25/day/person).**

导游全程以中文讲解/ 2.行程游览顺序将会根据具体实践, 路况, 酒店安排做出调整/ 3.不同航班的团体将可能拼成一团/

4.若中英文行程版本出现不符之处, 将以中文版本为依据/5.行程中所列的购物店, 执行自愿消费原则, 绝无强制购买。

Updated by PY - 07 May 2019



WTStavel

Our Branches

#B1-49 AMK Hub  
#01-08 Balestier Plaza  
#B1-59 Bukit Timah Plaza  
#04-06 Bukit Panjang Plaza  
#05-19 Causeway point

#04-11 Century Square  
#04-04 Compass One  
#01-02 Geylang West CC  
#03-25D/E Jurong Point  
#04-14 Lot One

Booking Hotline: 6466 8558

#B2-136/7 Northpoint City (NEW)  
#B1-38 Our Tampines Hub  
#03-10 Sun Plaza  
#B2-15 Waterway Point



www.wtstavel.com.sg

enquiries@wtstavel.com.sg

www.instagram.com/wtstavelsg

www.facebook.com/WTSTravel

WTSTravelSG

# 6D Hainan Ethnic Custom Tour

No Shopping Tour  
Min 4 to go

Validity: 01 Apr 2019 – 31 Mar 2020

Tour Code: CHN-MS6D

**Special arrangement (Min 10 paxs & above) :-**

\* Hainan Famous 4 Dishes \* Nanshan Vegetarian Feast \* Local Farmer' s Feast \* Li Miao flavor

**Day 01: Singapore ✈ Haikou (L/D-own expenses) Hotel: Oscar Hotel or Similar 4\***

Assemble at Singapore Changi Airport for your flight to Hainan Island – a beautiful island with evergreen plants and blossoming flowers everywhere at any time. Upon Haikou International Airport arrival, tour or driver guide will meet and assist then begin the sightseeing Haikou city orientation tour. After Lunch, visit Arcade Snacks Street and eat various kinds of delicious snacks, and it's your free time to shopping at night.

**Day 02: Haikou / Sanya (B/L/D) Hotel: Nanshan Hotel Seaview or Similar 5\***

After breakfast, we visit Feng Xiaogang Film Commune & Nanyang Street. The world's first director of the individual named film theme tourism project " Feng Xiaogang Film Commune" in October 21, 2012 was formally established, after the completion of the scenic area can feel the " Tangshan earthquake " shock scene, taste " You Are the One " in love atmosphere , Feng's film everything seems within reach. Therefore, proceed to Sanya City. En-route will stop at Qinghai and visit Wanquan River. Wanquan River is the third longest river in Hainan Island. It is 162 km long. It rises in the Five-Finger Mountain, and flows generally northeast turbulently in a narrow route through mountainous regions. Next, head to BoAo Water Town to view the external façade of Boao Forum for Asia, a high-level forum for leaders from government, business and academia in Asia and other continents to share their vision on the most pressing issues in this dynamic region and the world at large. Ferry ride along Boao Jade Belt Beach (Additional Tour), which is listed in the Guinness World Record. Thereafter transfer to Sanya for dinner, after dinner check in Nanshan Hotel for rest.

**Day 03: Sanya (B/L/D) Hotel: Yiyuan Xuanyu or International or Similar (Local 5\*)**

After breakfast, visit Nanshan Buddhism Cultural Zone, admire Nanhai Kwanyin, which stands 108 meters high off the South China Sea, the holy statue is in trinity, with its three Kwanyin images one holding sutra, one holding prayer beads and another holding lotus flower, symbolizing wisdom, compassion, and peace respectively. Make your best wishes for you and your family before the merciful Buddha. After Lunch, visit the Luhuitou Peak Park by tram. God deer turned around and turned into a beautiful Li girls, and young hunters and become loving couples, in the deer back on the land to thrive, farming, textile, fishing, hunting, planting coconut trees, the long course of time the formation of deer back to the Li cottage. After dinner, continue visit to charcoal living museum, displays different kinds of bamboo products. At their own expense to visit more than 100 billion yuan of total investment in Sanya Italics Eternal Love Show (additional tour). Sanya Italics Eternal Love is the Large-scale performances; it is a lifetime must-see show. Here you can hear the echo of years put pen to paper hole, there's very touching heroine Madame Xian, there Haishangsilu exotic, stormy Jianzhen here to see when, where there Luhuitou legend.



**Day 04: Sanya (B/L/D) Hotel: Yiyuan Xuanyu or International or Similar (Local 5\*)**

After breakfast, visit to the **Yalong Bay Rose Valley** by Tram. Scenic area to beautiful romantic love theme, farmland, reservoirs, forests of the original ecology as the main body, with colorful roses as the carrier, set rose planting, rose culture show, tourism and leisure in one of Asia's largest Rose Valley. After continue, visit the most beautiful beach in Hainan - **Yalong Bay Beach**. Where the water crystal clear, you can clearly see the submarine landscape 10 meters below. Here 8 km long beach wide gentle, fine white sand, unique natural resources, with any internationally renowned tropical coastal tourism resort comparable. After lunch, visit **Yalong Bay Tropical Paradise Forest Park** (exclude Jianglong cable bridge RMB20 / person) The total area of 1506 hectares, in accordance with the requirements of the National Forest Park development and construction of the first Sanya City Forest Park, Hainan Province is the first coastal eco-tourism and ecological resort-type forest park. After that, proceed to (additional tour) **Sanya Pedestrian Street** for shopping.

**Day 05: Sanya / Haikou (B/L/D) Hotel: Oscar Hotel or Similar 4\***

After breakfast, proceed to visit The Li Tribe Garden - Betel Valley by tram. The scenic spot is located in the tropical rainforest where the ancient trees and vines are intertwined. The planned area is more than 5000 mu, 26 km away from the Yalong Bay coast and 28 km from the center of Sanya. At the Li Tribe, we also can enjoy to know unique Lijia Marriage Customs & Folk Musical Instruments performance. Therefore, take a coach transfer back Haikou. At night, next to the hotels own "Orchard Road bustling center of Haikou" --- Haixiu Road business District Street, Pearl Plaza, Wang Hai Mall and DC Electronic City, own leisure time for shopping.

**Day 06: Haikou ✈ Singapore (B)**

After breakfast, free leisure time until transfer to airport for flight back Singapore. We hope you have enjoyed your holiday with us.

**Additional Tour (Compulsory): RMB 550 / Per Person (same price Adult & Child)**

- Sanya Italics Eternal Love Show
- Bing Lang Gu Yun show
- Sanya shopping district

备注(Remark): **Local guide/Driver Tipping (RMB 25/day/person).**

1. Chinese Speaking Guide Throughout Tour/2.Sequence in Tour itinerary subject to Changes/
3. Groups on different flights can merge together/4.In any case of discrepancy, please refer Chinese Itinerary/
5. Shopping stops as per itinerary will be at your own discretion. Passengers are not compelled to buy.

Updated by PY – 07 May 2019



**WTStravel**

**Our Branches**

#B1-49 AMK Hub  
 #01-08 Balestier Plaza  
 #B1-59 Bukit Timah Plaza  
 #04-06 Bukit Panjang Plaza  
 #05-19 Causeway point

#04-11 Century Square  
 #04-04 Compass One  
 #01-02 Geylang West CC  
 #03-25D/E Jurong Point  
 #04-14 Lot One

**Booking Hotline: 6466 8558**

#B2-136/7 Northpoint City (NEW)  
 #B1-38 Our Tampines Hub  
 #03-10 Sun Plaza  
 #B2-15 Waterway Point



www.wtstravel.com.sg



enquiries@wtstravel.com.sg



www.instagram.com/wtstravelsg



www.facebook.com/WTSTravel



WTSTravelSG